
Enkät om svenskspråkig småbarnsfostran på Aviapolis området/ svenskspråkiga svar 
 
1. Har ert barn för tillfället en dagvårdsplats i en finsk- eller svenskspråkig barngrupp? 
Vastaajien määrä: 19 

 

 
 
 
 
 
2. Om det ordnades svenskspråkig dagvård på Aviapolis området (Rosendal, Herrgårds-forsen, 
Backas), skulle ni vara villiga att flytta ert barn från sin nuvarande dagvårdsplats till en 
svenskspråkig grupp på området? 
Vastaajien määrä: 19 

 

 
 
 
 
 
3. Ni kan motivera ert svar om ni vill: 
Vastaajien määrä: 13 
- Lättare att ta sig mellan daghem, hem och arbetsplats. Kortare vårdtid,  den tid som nu går till arbetsresor 

mellan jobb och daghem skulle bli kortare. 
- 3 orsaker, 

1) hon börjar i förskolan hösten 2015 
2) så bra som vården fungerar på Fynder/Kardemumma ser jag inte orsak att flytta 
3) ingen av platserna här under hjälper i vår logistik 

- lapsi on siitymssä esikouluun. 
- Inte så mycket närmare Kivistö. 
- Vi jobbar båda i Helsingfors, så det är bättre med dagis i Myrbacka, då det är kort väg till tåget. 
- Timotej är närmare vårt hem och arbetet 
- Omöjligt på grund av bland annat logistiska orsaker (för långt avstånd/svårt att nå). Känns även ganska så 

otroligt att de svenskspråkiga/tvåspråkiga familjerna, för att inte tala om våra små barn, som bor längre västerut 
och vill gå på svenskt dagis skulle utsättas för något sådannt. Skulle definitivt få denna familj att allvarligt tänka 
på att flytta sina skatteören till en stad/kommun som tar bättre hand om sin svenskspråkiga minoritet eller 
barnen överhuvudtaget. 

- Längre bort. Dåliga förbindelser hem och till jobbet. 
- Vi har Timotej nära, och är mycket nöjda med det. 
- Om platsen skulle vara bra(rutt till arbetsplatsen) så skulle flyttandet vara möjligt 
- Svaret är kanske. Det beror på läget, när gruppen börjar, hurudan grupp etc. 
- Betydligt närmare till hemmet, vilket betydligt underlättar vardagen. 
- men ett problem skulle vara det att flickan tycker så mycket om Timotej daghemmet att hon inte vill flytta 

därifrån 
 



 
4. Om det ordnades svenskspråkig dagvård på Aviapolis området, vilket bostadsområdet skulle 
vara det bästa med tanke på placeringen? 
Vastaajien määrä: 10 

 

 
 
 
 
 
5. Vilket/vilka språk använder ni hemma? 
Vastaajien määrä: 19 

 

 
 
 
 
 
6. Något annat ni vill berätta för oss om svenskspråkig dagvård i Vanda? 
Vastaajien määrä: 8 
- Svenskspråkigt dagis/skola i Kivistö/Sjöskog är det ända som intresserar. 
- Nuvarande dagvård fungerar ypperligt. 
- Toivoisin,että ruotisinkieleisessä päiväkodissa ohjaittaisin lapsia puhumaan ruotsinkielellä. 
- Småbarnsfostran och dagvård på svenska till Kivistö så fort som möjligt, tack. 
- Vi har varit mycket nöjda med personalen och verksamheten vid daghemmet Timotej och pojken verkar trivas 

bra där. Han kommer att börja i förskolan nästa höst, så dagvårdsplanerna är inte så aktuella för oss just nu. 
- Ingen av ovannämda bostadsområden är passliga för oss. Kivistö eller kannisto skulle vara bäst för tillfället. 
- Vi är otroligt nöjda med vår nuvarande plats (Fyndet) som har förutom ett ypperligt läge och underbar personal 

även passlig storlek på grupperna (och med barn i alla åldrar). Och vår familj är inte ensamm och tänker så.  
 
Känns även otroligt att man i Vanda konstant strävar till förändringar som bl.a. att sammanslå dagvården till allt 
större enheter istället för att tänka på vad som är bäst för barnen vars arbetsplats/andra hem vi dock talar om. 
Vardagen är riktigt tillräckligt kämppig för dem redan som det är. 
 
Kanske det skulle vara dags istället att börja vara mera innovativ och göra besparingar annanstans emellan, 
t.ex. i stadens byggnaders uppehållnings/energikostnader som det definitivt finns ännu mycket potential i. Eller 
från alla de förmåner som ingen som arbetar på privata sektorn heller har lyxet av. 

- Dagis invid Kyrkoby skola skulle vara ypperligt. 



 
 


